
 

 

Interpellation gällande planerad omorganisation av skolor i 

Ängelholms kommun 

Till Familje- och utbildningsnämndens ordförande: Sven-Ingvar Borgqvist 

 

En omorganisation planeras av F-6-skolorna i norra delen av Ängelholms tätort, i samband med att 

Adolfsfältskolan öppnas inför höstterminen 2026. Stora protester har utbrutit gällande främst att 

Montessoriskolan ska läggas ner och att organisationen ska ge 2 rena F-3-skolor på Rebbelberga och 

Errarp och 1 ren 4-6-skola på Adolfsfält. 

Kommunen har hållit informationsmöten på flera skolor och uppmuntrat till kommande dialog med 

föräldrarna, dock inte om planerad omorganisation i sig, vilken presenteras som huggen i sten, utan 

om hur man går vidare med den som ett faktum och en förutsättning. 

Grundat i detta och i de frågor vi fått från föräldrar till barn som berörs, så har jag följande frågor: 

Om vi kallar en organisation med traditionella F-6-skolor för alternativ 1 och en organisation med 

renodlade F-3-skolor respektive 4-6-skola för alternativ 2, 

• Vilken evidens finns för att alternativ 2 skulle vara bättre för eleverna jämfört med alternativ 

1, sett till alla aspekter alltifrån utbildningskvalitet till psykisk hälsa? 

• Har någon beräkning gjorts gällande hur cykelavstånden för elever påverkas av den tänkta 

omorganisationen, d.v.s. främst det genomsnittliga avståndet mellan hem och skola, om man 

jämför alternativ 1 med alternativ 2? Om Ja, vad visar den beräkningen? 

• Har en beräkning gjorts gällande hur behovet av skolskjuts påverkas mellan alternativ 1 och 

alternativ 2? 

• Har en beräkning gjorts gällande hur föräldrars skjutsande av elever och därmed 

trafiksituationen kommer påverkas, om man jämför alternativ 1 och alternativ 2? 

• Gjordes någon undersökning om hur föräldrar och skolpersonal ser på dessa 2 

organisationsförslag, innan alternativ 2 presenterades som det alternativ som skall drivas 

igenom? 

• På vilka sett tillgodoses barnperspektivet i alternativ 2? 

• Om alternativ 2 skulle implementeras enligt ovan, kommer det alternativet då på sikt att 

etableras även på övriga F-6-skolor i Ängelholms kommun? 
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